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On Christmas Eve 1957, alone in the cockpit of his Vampire, an RAF pilot is returning
from Germany to Lakenheath on leave - 66 minutes of trouble-free, routine flying.
Then, out over the North Sea, the fog begins to close in, radio contact ceases, and the
compass goes haywire.

作者介绍: 

Frederick Forsyth, CBE (born 25 August 1938) is an English author and occasional
political commentator. He is best known for thrillers such as The Day of the Jackal, The
Odessa File, The Fourth Protocol, The Dogs of War, The Devil's Alternative, The Fist of
God, Icon, The Veteran, Avenger and recently The Afghan.
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评论

一部关于奇迹的经典短篇圣诞小说。在圣诞夜孤身一人飞行的“我”通讯失灵，燃油将
尽，再加上浓雾笼罩大地，“我”是如何脱险得以讲述这个故事呢？读的时程当中我一
直觉得故事虽然有趣却是紧张不足，情节发展也多在意料之中，直到我读到最后一页上
的最后一段话……
相当出乎意外而且耐人寻味的结局，全面改变了我对整个故事的观感。作为短篇小说应
该说是成功之作，不过由於我对基督教知识的贫乏对其中很多寓意都不甚了然。
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